

9961. Comm. Plate Glass Ass. Co., — vitre brisée . . . . .	\$117.21
10014. Can. Candy Co., — coût de lettrage . . . .	5.00
9965. H. P. McGill, — chute sur trottoir . . . .	50.00
9990. MM. Pelletier, Létourneau & Cie, avo- cats — frais d'avocats . . . . .	6.25

Les réclamations suivantes, laissées à la discrétion du Bureau, sont rejetées:

9824. Jules Laporte, — accident de travail . .	\$120.25
9995. Joseph Méryneau, — accident de travail . .	22.50
9848. Francis Perreault, — accident de travail . .	150.00
9993. H. Groulx, — accident de travail . . . . .	150.00
9964. Julien Rouleau, — accident de travail . . . .	22.50
9943. P. Nadon, — accident de travail . . . . .	17.50
9940. Pierre Duperron, — accident de travail . .	210.00

Réclamations rejetées:—9743, 9955, 9983, 9973, 9981, 9873, 9978, 9988, 9822, 9763, 9923, 9543 re Daniel Gallery. 9945, 9925, 9872, 9927, 9886, 9929, 9971, 9808 re S. J. Fisher.

5.—(29697). Soumis un rapport du Surintendant des Achats et des Ventes, transmettant le résultat de la vente à l'enchère de certains matériaux de démolition, qui eut lieu le 23 novembre 1915.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recevoir ledit rapport, et d'en transmettre copie au Trésorier de la Cité.

6.—(29991). Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, suggérant divers amendements à la Charte, concernant les emprunts, le taux des intérêts et la préparation des rôles spéciaux de cotisation.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De transmettre ledit rapport au Conseil, pour référence à la Commission de Législation.

7.—(29427). Soumis un rapport du Département en Loi, en réponse à une interpellation de M. Péchevin Rubenstein, concernant le contrat accordé à la Compagnie Canadienne d'Autobus.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De transmettre ledit rapport au Conseil.

8.—(29983). Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant de transporter à M. David Dankner, le bail de M. N. Ritchot, pour l'étal No. 11, occupé comme glacière, dans le Marché St-Laurent.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'autoriser le transport dudit bail, aux conditions ordinaires.

9.—(29856). Soumis un rapport du Département en Loi, concernant le bail du Club De Lorimier, pour l'usage de l'une des salles de l'ancien hôtel de ville de De Lorimier.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De donner instructions au Surintendant des Edifices Municipaux, de faire signifier, dès maintenant, au Club De Lorimier, un avis à l'effet que la Cité n'entend plus relouer la salle en question, et que le Club De Lorimier devra déguerpir le dernier jour d'août 1916, le tout sous la direction du Département en Loi, et de voir également à ce que ledit Club ne reste pas en possession de cette salle, après le dernier jour d'août 1916.

Il est, en outre,

Résolu: De voter, à même le Fonds de Réserve, une somme de \$3.00, pour payer au notaire G. Mayrand, le prix d'une copie du bail intervenu entre le Club De Lorimier et l'ancienne municipalité de De Lorimier.

9961. Commercial Plate Glass Ass. Co.,—glass broken . . . . .	\$117.21
10014. Can. Candy Co.,—cost of lettering . . . .	5.00
9965. H. P. McGill,—fall on sidewalk . . . . .	50.00
9990. Messrs. Pelletier, Létourneau & Co., barristers,—fees . . . . .	6.25

The following claims, left to the discretion of the Board, were rejected:

9824. Jules Laporte,—labor accident . . . . .	\$120.25
9995. Joseph Méryneau,—labor accident . . . .	22.50
9848. Francis Perrault,—labor accident . . . .	150.00
9993. H. Groulx, — labor accident . . . . .	150.00
9964. Julien Rouleau,—labor accident . . . . .	22.50
9943. P. Nadon,—labor accident . . . . .	17.50
9940. Pierre Duperron,—labor accident . . . . .	210.00

Claims rejected: — 9743, 9955, 9983, 9973, 9981, 9873, 9978, 9988, 9822, 9763, 9923, 9543 re Daniel Gallery, 9945, 9925, 9872, 9927, 9886, 9929, 9971, 9808 re S. J. Fisher.

5.—(29697) Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, giving the result of the sale by auction of certain old building materials, which took place on the 23rd November 1915.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be received and that copies thereof be transmitted to the City Treasurer.

6.—(29991) Submitted a report from the City Treasurer, suggesting various amendments to the Charter, concerning the loans, the rate of interest and the preparation of special assessment rolls.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be transmitted to the Council, for reference to the Legislation Committee.

7.—(29427) Submitted a report from the Law Department, in reply to a question put by Ald. Rubenstein, concerning the contract awarded to the Canadian Autobus Co.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be transmitted to the Council.

8.—(29983) Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that Mr. N. Ritchot's lease for stall No. 11, occupied as a refrigerator, in St. Lawrence Market, be transferred to Mr. David Dankner.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To authorize the transfer of said lease, on the usual conditions.

9.—(29856) Submitted a report from the Law Department, concerning the lease of the "Club DeLorimier", for the use of one of the rooms of the former DeLorimier Town Hall.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the Superintendent of the Municipal Buildings be instructed to notify immediately the "Club DeLorimier" that the City will not continue to rent the hall in question, and that the "Club DeLorimier" shall have to quit the premises on the last day of August 1916, the whole under the direction of the Law Department, and to also see that said club does not remain in possession of said room after the last day of August 1916.

It was, further,

Resolved: That a sum of \$3.00 be paid ex-Reserve Fund to Mr. G. Mayrand, Notary, for a copy of the lease passed between the "Club DeLorimier" and the former Municipality of DeLorimier.